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Referat generalforsamling i Sorø Tennisforening 18. marts 
2024 

Der var 36 medlemmer til stede på generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen pegede på Rie Nygaard, som blev valgt som dirigent. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt jf. vedtægterne. 

Det blev besluttet at behandle dagsordenens punkt 5 ifm. med dagsordenens punkt 3. 

2. Formandens beretning til godkendelse 

Formand Henrik Leschly fremlagde sin beretning (se særskilt dokument). 

Formanden takkede Jacob Rasmussen og Lars Nielsen for deres store indsats i klubben. 
 

3. Kassereren forelægger regnskabet til godkendelse 

Formanden fremlagde på vegne af kassereren regnskab 2023. Regnskabet viser en mindre 
indtægt på 30.000 kr. i seniorkontingent end budgetteret grundet færre medlemmer. Vi har 
også haft færre kontingentindtægter på juniorsiden. 

Udgifterne er tilsvarende lavere end budgetteret. Vi har ikke brugt så mange penge på 
trænere som budgetteret. Vi har endvidere ikke anskaffet så mange ting fx til baner mv. som 
budgetteret.  

Regnskab 2023 udviser et overskud på 27.153 kr. Regnskabet blev godkendt. 

På budget 2024 forventes en stigning i seniorkontingent både pga. forventning om flere 
medlemmer og en stigning på 100 kr. i kontingentet. Der forventes også en øget indtægt fra 

juniorkontingent.  

Der er indgået aftale med Sylvester om træning og derfor er udgiften til træning sat op. Der 
er endvidere afsat midler til kurser.  
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4. Forslag 

4.1 Hensættelse af midler til etablering af red-plus helårsbaner 
Søren Nielsen forelagde forslaget om etablering af helårsbaner. Forventningen er, at projektet 
kan gennemføres hen over vinteren 2024/2025.  

Medlemmernes spørgsmål blev besvaret: 

- forskelligt underlag er godkendt ifm. afvikling af holdkampe. 

- forventet levetid er +20 år og der er 10 års garanti på banerne. 

Generalforsamlingen bakkede enstemmigt op om projektet og om at hensætte op til 200.000 kr. 
til medfinansiering af red-plus helårsbaner. 

4.2. Hensættelse af midler til Junior projekt  
Tine Guldborg præsenterede baggrunden for juniorprojektet. Udover at synliggøre 
tennissporten i skolerne og gøre tennis til et lige så naturligt sportsvalg som fx fodbold både i 

frikvarterer og i idrætsundervisningen, vil der blive afviklet juniortennisskole i uge 27, 

juniorturneringer, samt familietennis, så hele familien kan bakke op. Målet er at starte op med 2. 

og 3. klasserne, så der også bliver et socialt fællesskab omkring tennissporten. Fremover vil der 
også være 2 junior træning/spilledage. 

Medlemmernes spørgsmål blev besvaret: 

- Det samlede budget er 100.000 kr. i første omgang 

- Det overvejes at etablere føl-ordning 

Generalforsamlingen bakkede enstemmigt op om projektet, samt at der hensættes op til 50.00 
kr. til medfinansiering af juniorprojektet.  

5. Kassereren forelægger forslag til årskontingenter og budget for det 
kommende år til godkendelse 

 
Kontingentforhøjelsen på 100 kr. så det fra sæson 2024 koster 1000 kr. for seniorer og 900 kr. for 
juniorer blev godkendt enstemmigt. 

Der opkræves ikke gebyr for brug af boldmaskinen, som fremadrettet er inkluderet i 

kontingentet. Bestyrelsen har besluttet, at man ikke får sine 100 kr. retur, som er lagt som 

depositum for nøglen til boldmaskinen. Der ophænges regler for brug af boldmaskinen i 
klubhuset. 
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Generalforsamlingen bakker op om, at der indføres et familiemedlemskab, som indebærer: 
Ved tilmelding af alle voksne i samme husstand og 1 barn op til 18 år, vil alle ekstra børn være 

gratis. Det gælder alle egne børn op til 18 år, både hjemmeboende og udeboende. Det 
undersøges om ordningen skal gælde indtil 24 år.  

Budgettet blev godkendt – se i øvrigt under punkt 3. 

 

 6. Valg af formand 

Henrik Leschly blev genvalgt. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer der afgår efter tur.  

Gitte Due, Klaus Heller og Søren Nielsen blev valgt til bestyrelsen. 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

Troels Andersen og Lærke Bruun blev valgt som suppleanter. 

9. Valg af bilagskontrollant og bilagskontrollantsuppleant  
Frode Nielsen blev valgt som bilagskontrollant og Ronald Westerburger som 
bilagskontrollantsuppleant. 

10. Valg af repræsentant og suppleant til Sportsrådet 

Søren Nielsen blev valgt som repræsentant til Sportsrådet. 

11. Eventuelt 

Repræsentanter fra bestyrelsen har deltaget i markedsføringskursus. Det er vigtigt at dele og 
kommentere opslag på facebook og instagram. Del gerne opslag i Sorø grupperne. 

Der blev udtrykt ønske om mere begyndervenlige tennisformer. Der blev således stillet forslag 
om, at bestyrelsen undersøger muligheden for at spille pickleball i STF. Bo Clausen melder sig til 
en arbejdsgruppe omkring det.  

 

 


